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Brand in Wijkcentrum de Lelie 

Op woensdag 22 maart is er een fikse brand uitgebroken in wijkcentrum de Lelie. De 
kinderen en de begeleiders kwamen gelukkig met de schrik vrij. De brandweer is met man 
en macht uitgerukt en heeft de brand, die ook ’s nachts weer oplaaide, geblust. Van 
wijkcentrum de Lelie is niet veel meer over. 

Dit wijkcentrum is een belangrijke voorziening en ontmoetingsplek voor de mensen uit de 
Bloemenbuurt en Hilversum-Zuid, waar dagelijks vele mensen gebruik van maken. 

1. Heeft de brandweer onderzoek gedaan naar de precieze oorzaak van de brand? Zo 
ja, waar is de brand begonnen en om welke reden? Graag ontvangen wij het verslag 
van dit technisch onderzoek. Zo nee, gaat u de brandweer vragen alsnog zo'n 
technisch rapport op te stellen op zeer korte termijn? 
 

2. De brandweer heeft enkele weken voor de brand een inspectie gedaan. Graag 
ontvangen wij het inspectieverslag. Is er bij deze inspectie ook gekeken naar de 
staat van de elektra in Wijkcentrum de Lelie? 
 

3. Wanneer is er voor het laatst een NEN-keuring uitgevoerd voor de elektra (NEN 
3140) door een gespecialiseerd bedrijf voor wijkcentrum de Lelie? Graag ontvangen 
wij het NEN-keuringsrapport. Als de gemeente niet over dit rapport beschikt, heeft 
men dan gecheckt dat zo’n keuring uitgevoerd is, bijvoorbeeld bij Versa Welzijn of de 
eigenaar van het pand van Wijkcentrum de Lelie? 



 
4. In wijkcentrum de Lelie zagen de vele vrijwilligers dat de elektra nogal houtje-touwtje 

was, noodgedwongen. De snoeren gingen van stekkerdoos naar stekkerdoos. Met 
name om computers en andere apparaten van stroom te voorzien. Men vond dat het 
vervangen en uitbreiden van de elektra hard nodig was. Dit hebben de vrijwilligers 
ook meerdere malen aangekaart bij de gemeente (o.a. bij wethouder Klamer) en bij 
Versa Welzijn. Wat heeft de gemeente met deze signalen gedaan? 
 

5. De bewoners in de wijk zijn erg aangeslagen. Hoe gaat u met hen communiceren 
over de stand van zaken? Waar kunnen de activiteiten van de Lelie, bijvoorbeeld de 
kinderactiviteiten, ondertussen worden voortgezet? 
 

6. In de vergadering van de commissie Economie en Bestuur van 22 maart heeft 
Hakan Koc van Hart voor Hilversum meteen enkele vragen gesteld over de brand en 
de staat van het onderhoud van wijkcentrum de Lelie. Wethouder Klamer zei toen 
iets als: “Een geluk bij een ongeluk. Nu de Lelie is afgebrand biedt het wel weer een 
mogelijkheid om er iets moois te bouwen!”. Wat bedoelde de wethouder? Een mooi 
nieuw wijkcentrum, nemen we aan, toch? Of doelde hij hier op huizen?  
 

7. Wat gaat het college doen om deze wijken weer te laten beschikken over een 
wijkcentrum voor alle activiteiten die georganiseerd werden voor kinderen, 
volwassenen, verstandelijk gehandicapten en ouderen?  
 

8. Zou alsnog de maatschappelijke bestemming van de Clemenskerk benut kunnen 
worden voor een nieuw wijkcentrum? 
 

 
Aangezien de brand en de gevolgen hiervan erg leven in de wijk, willen we het college 
vragen om sneller dan de standaardtermijn van 30 dagen antwoord te geven op deze 
vragen. 

 
 

Fractie Hart voor Hilversum. 
 
 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Antwoorden van het college van burgemeester en wethouders d.d. 11 april 2017. 
Op 23 maart 2017 heeft de fractie van Hart voor Hilversum vragen gesteld aan het college 
m.b.t. de brand in Wijkcentrum De Lelie. Hieronder geven wij u antwoord op uw vragen.  
 
1. Heeft de brandweer onderzoek gedaan naar de precieze oorzaak van de brand? 

Zo ja, waar is de brand begonnen en om welke reden? Graag ontvangen wij het 
verslag van dit technisch onderzoek. Zo nee, gaat u de brandweer vragen alsnog 
zo'n technisch rapport op te stellen op zeer korte termijn? 
Antwoord van het college: Nee. Indien daar aanleiding toe is doet de politie een formeel 
onderzoek naar de oorzaak. Dat is hier niet aan de orde.  
De brandweer gaat wel een intern evaluatierapport opstellen. Zodra dat beschikbaar is, 
zullen wij dat ter informatie aan u toezenden.  



In opdracht van de verzekering is forensisch onderzoek naar de oorzaak van de brand 
uitgevoerd. De voorlopige conclusie was dat de brand is begonnen bij de ventilator, 
waarbij niet nader kon worden vastgesteld of dit een mechanische oorzaak had, of dat 
in eerste instantie sprake was van kortsluiting in de elektrische installatie. Het 
onderzoeksrapport wordt uitgebracht aan de eigenaar en is op dit nog niet beschikbaar.  
 

2. De brandweer heeft enkele weken voor de brand een inspectie gedaan. Graag 
ontvangen wij het inspectieverslag. Is er bij deze inspectie ook gekeken naar de 
staat van de elektra in Wijkcentrum de Lelie? 
Antwoord van het college: De brandweer heeft op 13 februari 2017 een preventieve 
inspectie uitgevoerd. Bij zo’n inspectie wordt niet de gehele elektrische bedrading 
gecontroleerd. Tijdens de inspectie zijn geen tekortkomingen geconstateerd en is 
vastgesteld dat de locatie in algemene zin voldoet aan de minimale wettelijke 
voorschriften. Een kopie van de brief aan de beheerder van De Lelie is bijgevoegd.  
 

3. Wanneer is er voor het laatst een NEN-keuring uitgevoerd voor de elektra (NEN 
3140) door een gespecialiseerd bedrijf voor wijkcentrum de Lelie? Graag 
ontvangen wij het NEN-keuringsrapport. Als de gemeente niet over dit rapport 
beschikt, heeft men dan gecheckt dat zo’n keuring uitgevoerd is, bijvoorbeeld bij 
Versa Welzijn of de eigenaar van het pand van Wijkcentrum de Lelie? 
Antwoord van het college: Noch de gemeente noch Versa Welzijn beschikken over een 
NEN-keuringsrapport. De verantwoordelijkheid voor de elektrische installatie ligt bij de 
eigenaar. Het parochiebestuur heeft eind 2006 werkzaamheden aan de elektrische 
installatie laten uitvoeren door een installateur, waaronder het realiseren van 
verbeteringen aan de hoofdmeterkast en aan kabels en leidingen. Sindsdien is voor 
zover bekend geen NEN-keuring uitgevoerd.  
 

4. In wijkcentrum de Lelie zagen de vele vrijwilligers dat de elektra nogal houtje-
touwtje was, noodgedwongen. De snoeren gingen van stekkerdoos naar 
stekkerdoos. Met name om computers en andere apparaten van stroom te 
voorzien. Men vond dat het vervangen en uitbreiden van de elektra hard nodig 
was. Dit hebben de vrijwilligers ook meerdere malen aangekaart bij de gemeente 
(o.a. bij wethouder Klamer) en bij Versa Welzijn. Wat heeft de gemeente met deze 
signalen gedaan? 
Antwoord van het college: Voor zover de gemeente dergelijke signalen heeft ontvangen 
zijn deze doorverwezen naar Versa Welzijn, waarbij het aan Versa Welzijn is om 
daarover in overleg te treden met de eigenaar.  
 

5. De bewoners in de wijk zijn erg aangeslagen. Hoe gaat u met hen communiceren 
over de stand van zaken? Waar kunnen de activiteiten van de Lelie, bijvoorbeeld 
de kinderactiviteiten, ondertussen worden voortgezet? 
Antwoord van het college: Op 24 maart is bij ruim 300 omwonenden een huis-aan-huis-
brief bezorgd. Versa Welzijn heeft de vrijwilligers en de gebruikers rechtstreeks 
geïnformeerd. Versa Welzijn en de gemeente hebben gezamenlijk een advertentie 
geplaatst in de Gooi en Eembode van 30 maart 2017. Versa Welzijn is direct begonnen 
met het zoeken van alternatieve locaties. Het kinderwerk kan voorlopig terecht in de 
Paulusschool. Voor het jongeren wordt de bus ingezet.  
De buurtwerker zoekt in overleg met de betreffende vrijwilligers een oplossing voor de 
verschillende activiteiten. In alle gevallen betreft het oplossingen die tenminste tijdelijk 
tot en met de zomer geregeld zijn.  



 
6. In de vergadering van de commissie Economie en Bestuur van 22 maart heeft 

Hakan Koc van Hart voor Hilversum meteen enkele vragen gesteld over de brand 
en de staat van het onderhoud van wijkcentrum de Lelie. Wethouder Klamer zei 
toen iets als: “Een geluk bij een ongeluk. Nu de Lelie is afgebrand biedt het wel 
weer een mogelijkheid om er iets moois te bouwen!”. Wat bedoelde de 
wethouder? Een mooi nieuw wijkcentrum, nemen we aan, toch? Of doelde hij hier 
op huizen?  
Antwoord van het college: Wij betreuren het afbranden van het wijkcentrum. Gelukkig 
zijn er geen persoonlijke slachtoffers. De ontstane situatie biedt een kans om te bouwen 
aan een nieuwe toekomst voor het wijkcentrum dan wel voor een huis van de buurt. 
Geen huizen in de zin van woningbouw. Overigens bouwt de gemeente niet zelf.  
 

7. Wat gaat het college doen om deze wijken weer te laten beschikken over een 
wijkcentrum voor alle activiteiten die georganiseerd werden voor kinderen, 
volwassenen, verstandelijk gehandicapten en ouderen?  
Antwoord van het college: Wij gaan in gesprek met de buurt en met Versa Welzijn. Wij 
verwachten dat de buurt zich nu (nog) meer betrokken zal tonen bij een toekomstig 
wijkcentrum en meer zeggenschap zal vragen over de programmering, het beheer en 
de exploitatie. Keuzes omtrent de taken en de programmering van activiteiten moeten 
voortkomen uit de vraag vanuit de buurt.  
Het proces om te komen tot een nieuw wijkcentrum wordt bij voorkeur aangestuurd door 
het buurtnetwerk, waarin de gemeente, Versa Welzijn en de buurt samenwerken. Ook 
de parochie kan daar als vastgoedeigenaar een rol in spelen.  
 

8. Zou alsnog de maatschappelijke bestemming van de Clemenskerk benut kunnen 
worden voor een nieuw wijkcentrum? 
Antwoord van het college: De Clemenskerk is op dit moment niet beschikbaar voor een 
nieuw wijkcentrum. De eigenaar van de Clemenskerk (BOEi) heeft onlangs een 
aanvraag omgevingsvergunning ingediend voor het beoogde gebruik als trampolinepark 
met bijbehorende ondergeschikte voorzieningen. BOEi is bereid om in het kader van 
tijdelijke oplossingen de Clemenskerk beschikbaar te stellen voor buurt gerelateerde 
activiteiten, indien dat nodig, wenselijk en uitvoerbaar is.  

 
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de secretaris a.i., de burgemeester, 
 
 
 
mr. P.G. Schulten P.I. Broertjes 
 
 
Bijlage: Brandweer inspectierapport 


